

ສະຫຼຸບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ

Sanford ມີໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຢ່າງກວ້າງຂວາງ. ໂຮງໝໍ Sanford, ຄລີນິກ, ຫ້ອງທົດລອງອ້າງອີງ ແລະ Sanford EQUIP, ເຊິ່ງລວມເຖິງ Sanford, ສະໜອງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນສໍາລັບກໍລະນີສຸກເສີນ ແລະ ການບໍລິການອື່ນໆ ທີ່ຈັດຫາ ແລະ ຮຽກເກັບເງິນຜ່ານຫ້ອງການບໍລິການທາງການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ເປັນສູນກາງຂອງພວກເຮົາ. ການຊ່ວຍເຫຼືອນີ້, ມີໃຫ້ກັບຄົນເຈັບທີ່ສະແດງເຖິງຄວາມຕ້ອງການທາງການເງິນ ຕັ້ງແຕ່ການຫຼຸດຜ່ອນຈໍານວນເງິນຂອງຍອດຄ້າງໄປຈົນເຖິງການຊົດເຊີຍຍອດຄ້າງໃຫ້ສໍາເລັດ.

ຄົນເຈັບຈະໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາວ່າມີສິດພາຍໃຕ້ໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງ Sanford (Sanford Financial Assistance program) ຖ້າພວກເຂົາມີຊັບສິນເງິນສົດທີ່ໃຊ້ໄດ້ໜ້ອຍກວ່າ 400% ຂອງຍອດເງິນຄົງເຫຼືອ ແລະ ມີລາຍໄດ້ທັງໝົດຂອງຄົວເຮືອນເທົ່າກັນ ຫຼື ຕໍ່າກວ່າ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ຄົນເຈັບຈະມີສິດໄດ້ຮັບການໃຫ້ອະໄພຢ່າງສົມບູນສໍາລັບຍອດເງິນທີ່ຍັງເຫຼືອຂອງຄົນເຈັບ ຖ້າລາຍຮັບຂອງຄົວເຮືອນຢູ່ໃນລະດັບ ຫຼື ຕໍ່າກວ່າ 225% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ. ສໍາລັບຄົນເຈັບທີ່ມີລາຍໄດ້ລະຫວ່າງ 226% ເຖິງ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ພວກເຂົາຈະໄດ້ຮັບສ່ວນຫຼຸດບາງສ່ວນຂອງຈໍານວນເງິນທີ່ຍັງເຫຼືອທີ່ຄ້າງ. ຍອດເງິນທີ່ຍັງເຫຼືອຫຼັງຈາກການປັບປຸງຈະບໍ່ຫຼາຍກວ່າຈໍານວນເງິນທີ່ Sanford ຮຽກເກັບໂດຍທົ່ວໄປສໍາລັບສິ່ງອໍານວຍຄວາມສະດວກທີ່ໃຫ້ບໍລິການ ແລະ ຈະເປັນຈໍານວນເງິນທີ່ຄົນເຈັບຈະຮັບຜິດຊອບໃນການຈ່າຍດ້ວຍຕົນເອງ. ກະລຸນາເບິ່ງ “ຕາຕະລາງສ່ວນຫຼຸດແບບເລື່ອນສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອ” ໃນເອກະສານຊ້ອນທ້າຍ | ຂອງນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນ.

ສະຖານະການທາງການເງິນທີ່ເປັນຂໍ້ຍົກເວັ້ນ: ຖ້າລາຍໄດ້ທັງໝົດໃນຄົວເຮືອນຂອງທ່ານເກີນລະດັບສູງສຸດ 375% ຂອງລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງ, ແຕ່ທ່ານໄດ້ກະກຽມເອກະສານເພີ່ມເຕີມເພື່ອສະໜັບສະໜູນຄວາມຍາກລໍາບາກດ້ານການປິ່ນປົວຂອງທ່ານ ແລະ ຄອບຄົວຂອງທ່ານ, Sanford ຈະພິຈາລະນາເປັນພິເສດສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອໃນແຕ່ລະກໍລະນີ. ພື້ນຖານກໍລະນີ.

ວິທີການຂໍໃບສະໝັກ, ສໍາເນົານະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາຫຼື ບົດສະຫຼຸບນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ. ທ່ານອາດຈະໄດ້ຮັບໃບສະໝັກ ຫຼື ສໍາເນົານະໂຍບາຍຂອງພວກເຮົາໂດຍການໄປທີ່ເວັບໄຊທ໌ຂອງພວກເຮົາ <https://www.sanfordhealth.org/patients-visitors/patient-information/financial-assistance-policy>. ນອກຈາກນີ້ ຍັງສາມາດສະໝັກໄດ້ໂດຍການໄປທີ່ເວັບໄຊທ໌ www.SanfordHealth.org ແລະ ດໍາເນີນການຄົ້ນຫາສໍາຄັນ: ການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ທ່ານຍັງສາມາດຕິດຕໍ່ຫ້ອງການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາທີ່ເບີ 877-629-2999. ເອກະສານເຫຼົ່ານີ້ມີຈໍາໜ່າຍຢູ່ໃນບ່ອນລົງທະບຽນ ຫຼື ບ່ອນເຊັກອິນຢູ່ໂຮງໝໍ ຫຼື ຄລີນິກ Sanford ທຸກແຫ່ງ. ກະລຸນາຕິດຕໍ່ຫ້ອງການບໍລິການດ້ານການເງິນສໍາລັບຄົນເຈັບຂອງພວກເຮົາທີ່ເບີ 877-629-2999 ເພື່ອຂໍທີ່ຢູ່ຂອງໂຮງໝໍ ຫຼື ສະຖານທີ່ຕັ້ງຂອງຄລີນິກ ຖ້າທ່ານຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອເພີ່ມເຕີມໃນການເຮັດໃບສະໝັກຂໍຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. **ໃບສະໝັກຂໍຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນມີຢູ່ໃນພາສາອັງກິດ, ສະເປນ, ຝຣັ່ງ, ຮິນດີ, ຈີນ, ລັດເຊຍ, ລາວ, ອາຫຼັບ ແລະ ຫວຽດນາມ.**

ການຂໍຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ແລະ ເອກະສານທີ່ຈໍາເປັນ. ຈະພະຍາຍາມຢ່າງເຕັມທີ່ເພື່ອກໍານົດຄົນເຈັບທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້. ຄົນເຈັບສາມາດສະໝັກເພື່ອຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອກ່ອນການບໍລິການ ເພື່ອຮັບປະກັນສະຖານະການ

ຄຸ້ມຄອງກ່ອນທີ່ຈະເຖິງຈຳນວນເງິນທີ່ຄົບກຳນົດຊໍາລະ. ເພື່ອໄດ້ຮັບການພິຈາລະນາຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອ, Sanford ຈະຕ້ອງໄດ້ຮັບໃບສະໝັກທີ່ເຮັດສໍາເລັດຄົບຖ້ວນ, ພ້ອມກັບສໍາເນົາໃບບິນຈ່າຍເງິນສອງລາຍການສຸດທ້າຍຈ່າຍສໍາລັບຜູ້ມີລາຍໄດ້ຄ່າຈ້າງໃດໆ ທີ່ມີສ່ວນຊ່ວຍສ້າງລາຍໄດ້ໃນຄົວເຮືອນ, ສໍາເນົາການຄືນພາສີອາກອນ 1040 ຫຼ້າສຸດທີ່ມີກຳນົດເວລາທີ່ກ່ຽວຂ້ອງທັງໝົດ (ໃນ ການຂາດການສົ່ງຄືນພາສີ, ການທົດແທນທີ່ຍອມຮັບໄດ້ແມ່ນຈົດໝາຍສະບັບປະກັນສັງຄົມ ແລະ/ ຫຼື ຫຼັກຖານສະແດງການບໍ່ອິ່ນຈາກ IRS.) ຫຼື ຫຼັກຖານລາຍໄດ້ຂອງຄົວເຮືອນອື່ນໆ. Sanford ຍັງຕ້ອງການໃຫ້ມີໃບແຈ້ງຍອດຈາກບັນຊີທະນາຄານ ຫຼື ການລົງທຶນເພື່ອຢືນຢັນຊັບສິນທີ່ໃຊ້ຈ່າຍໄດ້. ຄົນເຈັບທີ່ບໍ່ມີປະກັນໄພຖືວ່າມີສິດໄດ້ຮັບການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການແພດສາທາລະນະ ຫຼື Medicaid, ຕ້ອງໃຫ້ຈົດໝາຍປະຕິເສດ Medicaid ຫຼື ດໍາເນີນການກວດສອບໃຫ້ສໍາເລັດໂດຍຜູ້ສະໜັບສະໜູນທາງດ້ານການເງິນ Sanford ຫຼື ຜູ້ສະໜັບສະໜູນທາງດ້ານການເງິນຂອງບໍລິສັດທີ່ເປັນຄູ່ຮ່ວມງານ.

ການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນໂດຍບໍ່ມີການສະໝັກ ຫຼື ສະໝັກໃຫ້ຄົບຖ້ວນ. Sanford Health ອາດໃຊ້ຜູ້ຈ່າຍໜ່າຍບຸກຄົນທີ່ສາມເພື່ອດໍາເນີນການກວດສອບຂໍ້ມູນຄົນເຈັບຢ່າງເປັນລະບົບເພື່ອຄາດຄະເນຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນສໍາລັບການຊ່ວຍເຫຼືອພາຍໃຕ້ນະໂຍບາຍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນຂອງ Sanford. ການທົບທວນຄືນນີ້ໃຊ້ແບບຈໍາລອງທີ່ອຸດສາຫະກຳການດູແລສຸຂະພາບຍອມຮັບໂດຍອີງໃສ່ຖານຂໍ້ມູນບັນທຶກສາທາລະນະ. ແບບຈໍາລອງນີ້ນໍາໃຊ້ຂໍ້ມູນບັນທຶກສາທາລະນະເພື່ອສ້າງຕົວຊີ້ບອກແນວໂນ້ມໃນການຊໍາລະເງິນ ແລະ ລາຍຮັບທີ່ຄາດຄະເນເມື່ອທຽບກັບລະດັບຄວາມທຸກຍາກຂອງລັດຖະບານກາງແຫ່ງຊາດ ແບບຈໍາລອງການຄາດເດົານີ້ອາດນໍາໃຊ້ເພີ່ມເຕີມຈາກຂະບວນການສະໝັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ ຫຼື ອາດນໍາໃຊ້ທັງໝົດແທນຂະບວນການດຽວກັນນັ້ນກໍໄດ້.

ແຈ້ງການຄວາມພ້ອມຂອງໂຄງການຊ່ວຍເຫຼືອດ້ານການເງິນຂອງພວກເຮົາ. ຈະພະຍາຍາມຢ່າງເຕັມທີ່ເພື່ອກຳນົດຄົນເຈັບທີ່ຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໄວເທົ່າທີ່ຈະໄວໄດ້. Sanford ຈະເຜີຍແຜ່ໂຄງການຢ່າງກວ້າງຂວາງໂດຍຜ່ານ (1) ບ້າຍບໍລິເວນຈຸດທະບຽນຢູ່ໃນໂຮງໝໍ ແລະ ຄລີນິກຂອງພວກເຮົາ, (2) ນະໂຍບາຍ, ສະຫຼຸບ ແລະ ການສະໝັກທີ່ມີຢູ່ໃນເວັບໄຊທ໌ Sanford, (3) ໃບແຈ້ງຍອດໃບບິນຂອງຄົນເຈັບ, (4) ເຈ້ຍພັບ ແລະ ເອກະສານຂໍ້ມູນອື່ນໆ. ສະໜອງໃຫ້ຄົນເຈັບ ແລະ ຄອບຄົວ ແລະ (5) ຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ ແລະ ພະນັກງານທີ່ກຳນົດຄົນເຈັບທີ່ມີຄວາມຕ້ອງການທາງດ້ານການເງິນ.

ການບໍລິການທີ່ຄວບຄຸມໂດຍໃບສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ. ໃບສະໝັກການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນທີ່ໄດ້ຮັບການອະນຸມັດຈະກວມເອົາຄ່າໃຊ້ຈ່າຍສໍາລັບການດູແລສຸກເສີນ ແລະ ຄວາມຈໍາເປັນທາງການແພດຢູ່ໃນສະຖານທີ່ໃຫ້ບໍລິການຂອງ Sanford ແລະ ເກັບເງິນຜ່ານການບໍລິການທາງດ້ານການເງິນຂອງຄົນເຈັບທີ່ເປັນສູນກາງຂອງພວກເຮົາ. Sanford ອາດຈະພິຈາລະນາຄ່າບໍລິການທີ່ສະໜອງໃຫ້ຫຼັງຈາກວັນທີ່ພວກເຮົາໄດ້ຮັບການອະນຸມັດເປັນເວລາສູງສຸດຫົກເດືອນໂດຍບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງເຮັດໃບສະໝັກໃໝ່.

ກິດຈະກຳການເກັບກຳພິເສດ: Sanford ຈະບໍ່ມີສ່ວນຮ່ວມໃນກິດຈະກຳການເກັບເງິນພິເສດເຊັ່ນ: ການຮ້ອງຟ້ອງ ຫຼື ການຄວບຄຸມດູແລ, ກ່ອນທີ່ຈະໃຊ້ຄວາມພະຍາຍາມຢ່າງສົມເຫດສົມຜົນໃນການພິຈາລະນາວ່າບຸກຄົນທີ່ມີຍອດເງິນເຫຼືອໃນບັນຊີທີ່ຍັງບໍ່ໄດ້ຊໍາລະນັ້ນມີສິດໄດ້ຮັບ ຫຼື ມີໂອກາດທີ່ຈະສະໝັກຂໍການຊ່ວຍເຫຼືອທາງດ້ານການເງິນ.